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PROCES – VERBAL 

încheiat cu ocazia şedinţei de Îndată a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
din  data de 09.05.2018 

 

Conducerea şedinţei este exercitată de d-nul. Voinia Claudiu Sorin care a 
fost ales preşedinte de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara 
nr. 132/2018 adoptată prin votul deschis al majorităţii consilierilor locali prezenți. Durata 
mandatului preşedintelui de şedinţă este de 2 luni. 
 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
Se dă citire rugăciunii „Tatăl nostru”. 
 

                        D-nul Vlad Săndel: 
  ” Domnule Președinte, rog să-mi permiteți  să cinstim această zi de 9 Mai, 
pentru că această zi înseamnă..... .” 
    
  Se ascultă Imnul Europei. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, declar deschisă şedinţa de astăzi a 

Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-
au înregistrat prezenţa până la această oră un număr de 19 consilieri. Lipsesc doamnele 
consilier Popovici Corina Virginia și dna. Olariu Nicoleta. 

 
Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept: domnul Primar Dan 

Bobouțanu și d-nul. Secretar Laslău Militon Dănuţ. 
 Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul Primăriei 

Municipiului Hunedoara precum și presa locală.” 
 

 
„Dau cuvântul d-lui. primar Dan Bobouțanu pentru a prezenta ordinea de 

zi.” 
 
D-nul. primar Dan Bobouțanu: 
„Ordinea de zi rămâne neschimbată.” 
 
 
 D-nul. Voinia Claudiu Sorin:  
„Supun la vot ordinea de zi. Ordinea de zi, se aprobă în unanimitate.”  
 
”Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care 

au un interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV 
inclusiv, în problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în 
dezbaterea ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 



Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu 
încălcarea dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, 
republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 
393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la 
deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă 
dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să 
anunţe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77, sunt nule de drept.  

Pentru ședința de astăzi propun ca modalitate de vot, votul deschis prin 
ridicarea mâinii. Supun la vot propunerea menționată. 

 
Dna. Fărcaș Bianca Valentina: 
” Domnule Președinte, înainte de vot vreau să anunț că la punctul 2 de pe 

ordinea de zi, nu particip la dezbateri și la vot.” 
La fel au declarat și următorii consilieri: Ilea Sorin, Palcău Ciprian și Borca-

Lucan Laura-Valentina. 
 Propunerea se aprobă în unanimitate.” 
 
 
 
La punctul 1 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2018.  
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate. 
 

Se dă cuvântul: 
 

- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.177/2018 se aprobă în unanimitate. 

 
 
La punctul 2 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului de venituri şi cheltuieli 
pe anul 2018 al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri proprii, aflate în 
subordinea şi finanţarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 



„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
 
Dnul. Secretar Laslău Militon Dănuț: 
” Au anunțat cei patru consilieri (Ilea Sorin, Palcău Ciprian și Borca-Lucan 

Laura-Valentina, Fărcaș Bianca Valentina) că nu participă la dezbateri și la vot.” 
 
 

Se dă cuvântul: 
 

- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
 -Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
  Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
  Dnul. Bădin Ion: 
  ” Am un amendament. Având în vedere Nota de fundamentare nr. 
5190/08.05.2018 a Spitalului Municipal Dr. Alexandru Simionescu din Hunedoara urmare a 
solicitărilor către CJAS Hunedoara privind calculul influențelor salariale generate de 
punerea în aplicare a reglementărilorlegale de majorare a salariilor aferente lunii aprilie 
2018 și mai 2018 se impune modificarea alocăriilor bugetare între trimestrul II și III în 
cadrul bugetului instituției pe anul 2018, la cap.66.10 Spitale generale, cu 
păstrareaechilibrului bugetar între trimestre. 
  Ca urmare, se modifică Anexa nr. 3 la proiectul de hotărâre astfel: 
  La venituri :  
         - cod indicator 33.21.00 se diminueaza prevederile bugetare în trim. II cu suma 
de -2043,53 mii lei și se majorează prevederile bugetare în trim. III cu aceiași sumă; 

− cod indicator 43.33.00 se majorează prevederile bugetare în trim. II cu suma 
de +2043,53 mii lei și se diminuează prevederile bugetare în trim. III cu 
aceiași sumă; 

La cheltuieli: 
− cod indicator 20.03.01 se majorează prevederile bugetare în trimestrul II cu 

suma de +80,00 mii lei și se diminuează prevederile bugetare în trimestrul III 
cu aceiași sumă; 

− cod indicator 20.05.30 se diminuează prevederile  bugetare în trimestrul II cu 
suma de -80,00 mii lei și se majorează prevederile bugetare în trimestrul III 
cu aceiași sumă; 

  Anexa nr. 1 se modifică în mod corespunzător. Mulțumesc.” 
 
Amendamentul se aprobă cu 15 voturi ”pentru”,consilierii  Ilea Sorin, Palcău 

Ciprian și Borca-Lucan Laura-Valentina, Fărcaș Bianca Valentina anunțând la începutul 
ședinței că nu participă la vot. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 15 voturi ”pentru” (Scurtu Raul, Giurgiu 

Radu-Bogdan, Voinia Claudiu Sorin, Vlad Săndel ,Ardelean Daniel Cosmin, Bădin 
Ion,  Constantin Ioan,  Filiche Ionel Marius, Jitian Simion, Kofity Zoltan, Leanca 
Marius,  Palcău Ciprian Ștefan, Popa Mihaela, Todor Ramona Elena, Muzsic Robert 
Eugen). 

Art.1-11 se aprobă cu 15 voturi ”pentru”  (Scurtu Raul, Giurgiu Radu-
Bogdan, Voinia Claudiu Sorin, Vlad Săndel ,Popovici Corina Virginia) - și 14 voturi 
”abțineri”( Ardelean Daniel Cosmin, Bădin Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, 



Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian 
Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popa 
Mihaela,   Todor Ramona Elena). 

          
Hotărârea nr.178/2018 se cu 15 voturi ”pentru” (Scurtu Raul, Giurgiu 

Radu-Bogdan, Voinia Claudiu Sorin, Vlad Săndel ,Popovici Corina Virginia) - și 14 
voturi ”abțineri”( Ardelean Daniel Cosmin, Bădin Ioan, Borca-Lucan Laura Valentina, 
Constantin Ioan, Fărcaș Bianca Magdalena, Filiche Ionel Marius, Ilea Sorin, Jitian 
Simion, Kofity Zoltan, Leanca Marius, Olariu Nicoleta, Palcău Ciprian Ștefan, Popa 
Mihaela,  Todor Ramona Elena). 
 
 

La punctul 3 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 
funcţie).Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei de avizare lucrări de 
intervenţie (DALI) şi a indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie 
“REABILITAREA CLĂDIRILOR PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU 
CREȘTEREA EFICIENȚEI ENERGETICE - PRIMĂRIA MUNICIPIULUI HUNEDOARA. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin 
                      „ Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 
Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 
- D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
- Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
- Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.179/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 4 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului “REABILITAREA CLĂDIRILOR 
PUBLICE DIN MUNICIPIUL HUNEDOARA PENTRU CREȘTEREA EFICIENȚEI 
ENERGETICE - PRIMĂRIA MUNICIPIULUI HUNEDOARA“ și a cheltuielilor legate de 
proiect. 

 
D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
Se dă cuvântul: 
 
 -    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
 -    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
 -    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
 -    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 



 -    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
 -    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt se trece la votarea titlului hotărârii, la 

votarea pe articole şi a hotărârii pe ansamblu. 
 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-8 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.180/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
 
La punctul 5 al ordinii de zi (se adoptă cu votul majorității consilierilor în 

funcţie). Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 
nr. 32/2016 privind aprobarea documentației de avizare lucrări de intervenție (DALI) și a 
indicatorilor tehnico-economici pentru obiectivul de investiţie “Reabilitare b-dul Mihai 
Viteazu, municipiul Hunedoara, județul Hunedoara”, cu modificările și completările 
ulterioare. 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
„Sunt situații de conflict de interese/incompatibilități, la acest punct?” 

Nu sunt anunțate 
 

Se dă cuvântul: 
 

-    D-lui. Primar care prezintă Expunerea de motive; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Buget-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei Juridice-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Urbanism-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Comerţ-aviz favorabil; 
-    Se prezintă raportul comisiei de Cultură-aviz favorabil; 
 
Se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
„Vă mulțumesc. Se observă din raport că valoarea totală a obiectivului de 

investiții scade cu 6200000 de lei, lucru excelent. Același lucru scăderea..” 
 
Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
”Raportul consemnează, nu din raport scade, din licitație. Raportul 

consemnează asta.„ 
 

  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „ Ok aveți dreptate, e vorba de o exprimare eronată. Valoarea obiectivului de 
investiții și la alte lucrări la fel a scăzut, iarăși un lucru excelent. Rugămintea mea este 
următoarea: dacă nu am fii nu noi, cel care a facut devizul general nu ar fii mers cu o 
valoare așa mare am fi reușit poate să mai introducem o stradă pe  investiții.” 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
                     ” Vorbim de PNDL 2, la subiect!” 
   
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Da, la PNDL 2, 19 miliarde de lei neapărat devizul? Nu putea să fie mai mic 
?” 
 
   



  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Investiție pe PNDL 2 nu are legătură cu bugetul intern.” 
   
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Dar nu vorbesc de bugetul intern, domnule Primar.” 
   
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Vorbiți pe lângă subiect.„ 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Nu, nu vorbesc pe lângă subiect, vorbesc de  devizul general, de asta v-am 
întrebat. Devizul general a fost foarte mare. Întrebarea este: el nu putea să fie diminuat la 
o valoare mai apropiată de realitatea  celor 5885000 de mii .„ 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Încălcăm procedurile? Sugerați să avem...” 
 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Nu, nu. Dumneavoastră ce sugerați de fapt și de drept că trebuia să fie de 
la bun  început de 11 milioane și apoi ne trezim cu ele de 5 milioane.„ 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Sugerez să ne apucăm să facem comisii, să chemăm Direcția Tehnică să ni 
se explice ce înseamnă un DALI și după ce avem toate informațiile, citim exact cum 
trebuie, punem întrebări pertinente.„ 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  „Și eu vă întreb încă o dată. E de dublu și ceva.” 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ”Uitați-vă la lege cine este responsabil de orice proiect.” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Eu nu vorbesc de responsabil, vorbesc de devizul general, a fost de două 
ori și ceva în plus față de valoarea licitată.„ 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Cine face devizul general?” 
   
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Întrebarea era simplă. Nu se poate face acest deviz general, să fie mai 
scăzut?” 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ”Se pot  multe, dacă ne apucăm să citim, să vedem exact ce spune legea.” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Eu nu trebuie să citesc. Cel care face devizul ar trebui să fie mai 
profesionist. Atâta tot.” 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Foarte adevărat.” 
 



  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Atunci am încheiat discuția. Mulțumesc.” 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Devizul este făcut de un proiectant, de un serviciu de proiectare care își 
asumă prin semnătura și ștampila verificatorului de proiect. Mai departe noi suntem cei 
care verificăm dacă ce ne trimite el, este bine sau nu, filtrul următor este contractarea, 
care se face pe sistemul achizițiilor publice, este o chestie de administrație locală 
coroborată cu legile în vigoare. Dacă le citim cu atenție o să vedeți că nu are rost să 
insinuați nimic.” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Nu insinuez absolut nimic, pur și simplu vorba de profesionalismul celui 
care a efectuat devizul de investiții. Atât, eu la asta m-am referit. Nu știu la ce vă referiți 
dumneavoastră.” 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” La faptul că nu citiți!” 
 
  ”Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
  ” Faptul că dumneavoastră aveți pe cineva care vă dă de două ori și mai 
mult. Dacă ar fi făcut un deviz corect, am fii putut un an și jumătate, care o să treacă până 
va fi gata Mihai Viteazu să mai folosim banii care sunt în plus aicea la  un alt proiect.” 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ,, Păi eu ce vă spun acuma stimaţi colegi, citiţi , nu vorbiţi pe lângă subiect , 
nu poţi să foloseşti nici un leu din banii care sunt rezultaţi în urma licitaţiei ...” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan 
  ”Nu-i vorba de licitaţii....” 
   
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
         ”Banii ăştia se intorc la stat , lăsaţi că vă explic data viitoare , în pauză vă 
explic exact...Bine ? 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan 
         ”Tocmai de asta, domnule Primar să nu se întoarcă ...eu la asta mă refer , 
chiar nu înţelegeţi ce vă spun.”   
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ” Eu chiar nu pricep ...” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan 
         ” Iniţial aceşti bani dacă nu ar fi rămas în plus ar fi rămas la bugetul Primăriei, 
dacă i-am fi folosit în mod corect. Dacă proiectantul......” 
 
   Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
           „Să ştiţi că în mod normal la inepţii eu nu răspund , dar vă răspund de data 
asta că prea de multe ori sunteţi total pe lângă subiect, din dorinţa de a fi filmat . Domnilor 
este un proiect pe PNDL 2 . Toate proiectele din România sunt avizate şi semnate de un 
proiectant, aşa se primesc după care noi la rândul nostru, verifică şi verifică şi ANAP-ul. 
Faptul că licitaţiile scade foarte bine , banii dacă erau şi mai puţini, nu se întorc la Primărie 
, se întorc înapoi la stat, dar, dl. Giurgiu dacă nu pricepeţi lăsaţi-o aşa...” 
 



  Domnul Giurgiu Radu Bogdan 
         ” Nu e vorba să se întoarcă la Primărie, chiar nu înţelegeţi, e vorba ca dacă am 
fi făcut un deviz corect am fi rămas cu banii , aşa nu rămânem domnule Primar.”  
 
    Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  ”Colegi, aţi reţinut cum este cu devizul? aţi reţinut...da...Toată lumea a reţinut 
? Cu excepţia domnului Giurgiu .” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan 
          ”Și dumneavoastră aţi reţinut ...e vorba de profesionalism, rămâneam cu banii, 
aşa nu rămânem  .Vă mulţumesc! ” 
     
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
        ” Dl. Giurgiu nu induceţi în eroare  cetăţeanul, că vorbiţi pe lângă subiect  , 
habar n-aveţi de nimic ...imi iertaţi  confesia.” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan 
           ”Aveţi dreptate ..gata aveţi dreptate...aşa este...” 
    
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
          ”Toată lumea de la masă a înţeles , numai dumneavostră nu..., de fapt vă 
faceţi că nu înţelegeţi , că dacă nu înţelegeţi e grav , eu cred că doar vă faceţi. Bine?” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan 
            ”Aveţi dreptate ” 
   
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
        ”Dar eu vă spun că vă stau la dispoziţie şi vă explic împreună cu Direcţia 
Tehnică şi cu Biroul de Investiţii , care sunt fazele prin care trece un proiect, cum se 
întocmeşte, cine este răspunzător de el , cum se accesează banii, cu siguranţă vă stau la 
dispoziţie, din dorinţa de a pricepe şi dumneavostră acest punct de vedere.” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan 
            ”Sper că aţi priceput şi dumneavostră....Vă mulţumesc.” 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
,,O singură mică intervenţie, nouă ni s-a aprobat un proiect, Reabilitare 

Bulevard Mihai Viteazu , nu ni s-a aprobat o sumă , nu ne rămâne un leu , ni s-a aprobat 
să reabilităm Bulevardul Mihai Viteazu. Dacă în procedura de achiziţie publică a fost 
concurenţă mare şi a scăzut preţul , e spre binele bugetului naţional care face economii.” 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan 
         ,, dacă am fi avut pe lângă Mihai Viteazu, încă un bulevard şi aceste două 
sume împărţite , dar tot pe PNDL 2 , că nimeni nu vă oprea să le faceţi, domnul Primar am 
fi avut două bulevarde nu unul singur”. 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
               ”Sunteţi pe lângă subiect....total fără intenţie că dacă sunteţi fără intenţie e 
grav....” 
 
  Domnul Giurgiu Radu Bogdan: 
                     ”Repet , e cât se poate de simplu , asta e tot chiar, nu e vina dumneavostră e 
vina celor care au făcut devizul .....” 
 
 



  Domnul Bădin Ion: 
  ” Zicea că dacă s-au făcut economii la licitaţii  de 6 milioane lei aproape si se 
întorc la stat să ni dea statul să facem încă o stradă din ăia 6 milioane până la 10 
milioane.” 
 
  Domnul Primar Dan Bobouțanu: 
  „ E greu cu administrația asta.” 
 

D-nul. Voinia Claudiu Sorin: 
”Vă multumesc, trecem la votare” 

 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate.            
Hotărârea nr.181/2018 se aprobă în unanimitate. 
 
D-nul.  Voinia Claudiu Sorin: 
 „Vă mulţumesc doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de 

astăzi a Consiliului local." 
 
 
 
 
 

PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 

       Voinia Claudiu Sorin               Laslău Militon Dănuț 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


